



شركة ظفار لتوليد الكهرباء ش.م.ع.ع Dhofar Generating Company S.A.O.G

Disclosure of Material Information

الإفصاح عن معلومات جوهرية

Dhofar Generating Company SAOG (the "Company") advises the Capital Market Authority, the Muscat Stock Exchange and the investors' community that Mr. Javed Mustafa has resigned from the post of Chief Executive Officer ('CEO') of the Company with effect from 12 July 2021.

تود شركة ظفار لتوليد الكهرباء ش.م.ع.ع. ("الشركة") إفادة الهيئة العامة لسوق المال وبورصة مسقط والمستثمرين الكرام أن الفاضل/ جافيد مصطفى قد استقال من وظيفته كرئيس تنفيذي ("الرئيس التنفيذي") للشركة اعتباراً من 12 يوليو 2021 م.

The Board has approved and accepted his resignation on 12 July 2021 accordingly and acknowledges the contributions of Mr. Javed Mustafa during his tenure with the Company as CEO and wishes him all the best in his endeavors.

حيث قبل مجلس إدارة الشركة استقالة الفاضل/ جافيد مصطفى بتاريخ 12 يوليو 2021م وثنى مساهمته خلال فترة عمله كرئيس تنفيذي للشركة متمنياً له التوفيق والنجاح.

The Board of Directors of the Company has appointed Mr. Amer Al Mashani as the CEO of the Company with immediate effect.

وقد عين مجلس إدارة الشركة الفاضل/ عامر المعشني رئيساً تنفيذياً للشركة اعتباراً من تاريخه.

Mr. Mashani is a Mechanical Engineer from the Sultan Qaboos University. Mr. Mashani commenced his career with Dhofar Power Company in 2007 as an Operations Plant Engineer. He shifted to Sembcorp Salalah Power and Water Company in June 2011 with a progressive career culminating as Operations Manager. Mr. Mashani joined DGC in 2016 as Head of Mechanical Engineering, a role in which he was closely involved in the construction of the new 445 MW power plant. Pursuant to Commercial Operation Date (COD) in January 2018, Mr. Mashani was appointed as Technical Manager with responsibility to work closely with the Chief Operating Officer (COO) in oversight of all operations and maintenance matters specially related to monitoring the

حصل الفاضل/ عامر المعشني على بكالوريوس الهندسة الميكانيكية من جامعة السلطان قابوس، وبدأ مشواره المهني مع شركة ظفار للطاقة في عام 2007 كمهندس تشغيلي للمحطة، ثم تحول إلى شركة سيمبكورب صلاحة للطاقة والمياه في عام 2011 وعمل هناك مديراً للتشغيل، ثم التحق بشركة ظفار لتوليد الكهرباء في عام 2016 رئيساً لقسم الهندسة الميكانيكية حيث كان يعمل على إنشاء محطة جديدة لتوليد الكهرباء بسعة 445 ميغاواط، ثم جرى تعيينه حسب تاريخ التشغيل التجاري في يناير 2018 مديراً فنياً وكان من مسؤوليات عمله العمل عن

ص.ب: 1571 , الرمز البريدي : 211, صلاحة - سلطنة عُمان , تليفون : 23220800 , فاكس : 23219200 , ص.ت: 1668714

PO. Box: 1571, Postal Code 211, Salalah – Sultanate of Oman, Tel: 23220800, Fax: 23219200, C.R.: 1668714





شركة ظفار لتوليد الكهرباء ش.م.ع.ع Dhofar Generating Company S.A.O.G

operation and maintenance operator and liaison with the offtaker.

كتب مع رئيس العمليات التشغيلية حيث تولى الإشراف على جميع أعمال التشغيل والصيانة ولا سيما متابعة أعمال التشغيل والصيانة التي تقوم بها شركة التشغيل والتواصل كذلك مع المشتري.

Mr. Mashani has in the past served as the acting COO and the COO of the Company from 1 June 2019 to date.

وقد عمل في الماضي رئيس العمليات التشغيلية في الشركة بالوكالة ثم رئيسا للعمليات التشغيلية وذلك من 1 يونيو 2019 إلى تاريخه.

Ahmad Syahrani Sulaiman / أحمد سيحرائي سليمان
Chairman Board of Directors / رئيس مجلس الإدارة

